

L'insecte du mois - Het insect van de maand



© P. Wuine

Witte
halvemaanzweefvlieg



Scaeva pyrastris

Syrphe pyrastre

Wanneer kan je me zien?

De witte halvemaanzweefvlieg komt vooral in de zomer voor, maar je kunt ze ook in de late lente al waarnemen. Haar larven voeden zich met bladluizenkolonies en ze stellen geen bijzondere ecologische voorwaarden aan hun habitat. De winter wordt als pop doorgebracht.

Quand m'observer ?

Le Syrphe du poirier est une espèce plutôt estivale mais que l'on peut observer assez tard au printemps. La larve est aphidophage et se nourrit donc de colonies de pucerons, sans autre exigence écologique particulière sur son type d'habitat. L'hiver est passé sous forme de pupe.

November 2019 - Novembre 2019

Wie ben ik?

De witte halvemaanzweefvlieg (of ook maanvlekzweefvlieg) is een groot lid van de familie van de zweefvliegen. Ze is gemakkelijk te herkennen aan de witachtige halvemaanvormige tekeningen op haar achterlijf. Haar kop is redelijk dik. De mannetjes (met ogen die elkaar raken) hebben een vooruitstekend voorhoofd.

Qui suis-je?

Le Syrphe du poirier (ou syrphe Pyrastre) est une grande espèce de syrphe. On le reconnaît aisément à ses taches blanchâtres en forme de croissant légèrement obliques sur l'abdomen. La tête est assez grosse et les mâles (dont les yeux se touchent) possèdent un front proéminent.

Wist je dat?

Wanneer heel vroeg in het seizoen al individuen gezien worden, zoals in de maand februari, gaat het waarschijnlijk om insecten die uit andere delen van Europa gemigreerd zijn. Deze soort is immers gekend voor haar grote mobiliteit en ze is wijdverspreid over heel Europa, tot China en Noord-Amerika toe. Sommige individuen bereiken zelfs de Faeröer-eilanden hoewel er daar heel waarschijnlijk geen populaties zijn.

Le saviez-vous ?

Si des individus sont observés très tôt en saison, comme au mois de février, il s'agit probablement de migrants d'autres parties de l'Europe. En effet, l'espèce est connue pour être très mobile avec une distribution très large de l'Europe à la Chine en passant par l'Amérique du Nord. Des individus arrivent même à gagner les îles Féroé alors qu'il n'existe vraisemblablement pas de populations.